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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 25 DE SETEMBRE DE 
2023 

Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2023000014  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 25 de setembre de 2023 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 22:00 h 
Lloc: Sala de Plens 

Hi assisteixen: 

Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat de Seguretat Ciutadana, Serveis 
Interns i Comunicació. (PSC-CP) 

Sra. Imma Gelabert Casadevall, 1a tinent d’alcalde, regidora delegada de Turisme, 
Promoció Econòmica, Empresa i Ocupació (JUNTS) 

Sra. Mònica Ríos García, 2a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Acció Comunitària, 
Habitatge i Recursos Humans (PSC-CP) 

Sr. Lluís Pujol Pijuan, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Hisenda i Patrimoni (JUNTS) 

Sr. Josep Amat Calvet, 4t tinent d’alcalde, regidor delegat d’Urbanisme i Obres (PSC-
CP) 

Sra. Pilar Rojas Molina, 5a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Activitats Econòmiques, 
Via Pública i Infància (JUNTS) 

Sra. Maria Blanco Martín, regidora delegada de Cultura, Tradicions i Educació (PSC-
CP) 

Sr. Marc Medina Serra, regidor delegat d’Esports i Salut (PSC-CP) 

Sr. Joan Amat Algaba, regidor delegat de Joventut, Noves Tecnologies, Administració 
Digital i Mobilitat (PSC-CP) 

Sr. Daniel Riera Puertas, regidor delegat de Serveis, Medi Ambient i Benestar Animal 
(PSC-CP). 

Sr. Joan Giraut Cot, regidor (BNC) 

Sra. Ofelia Castillo Gómez, regidora (BNC) 

Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 

Sra. Montserrat Rovira Ramos, regidora (ERC-AM) 
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Sr. Aitor Tendero Guirado, regidor (Autònoms) 

Sr. Pedro Torres López, regidor (LVAEC-C) 

Sra. Sandra Moya Bolívar, regidora (VOX) 

Secretari:  

Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 

Interventor: 

Sr. Josep Serra Oliveras 

L’alcalde, Sr. Maurici Jiménez Ruiz, presideix la sessió.  

ORDRE DEL DIA  

1.- Aprovació de les actes de les sessions de 24 de juliol i 21 d'agost. 

2.- Control dels Òrgans de Govern-Informació de l'alcaldia. 

2.1.- Moviments de personal. 

2.2.- Subvencions. 

2.3.- Contractes majors. 

2.4.- Decrets. 

2.5.- Resolucions judicials. 

3.- Dictamens. 

3.1.- Recursos Humans. Modificació RLLT 2023 setembre. 

3.2.- Intervenció. Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligació de 

l'expedient núm. GENE2023007265 (X2023007430). 

4.- Mocions. 

4.1.- Moció presentada pel grup municipal La Vall d'Aro en Comú de Rebuig a les actituds 

sexistes i masclistes en l'àmbit esportiu. 

5.- Assumptes Urgents. 

6.- Precs i preguntes. 

Desenvolupament de la sessió 
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Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 

1.- Aprovació de les actes de les sessions de 24 de juliol i 21 d'agost. 

La Sra. Sònia Sánchez demana que es rectifiqui la seva intervenció transcrita a la pàgina 
12 de l’acta del dia 24 de juliol va preguntar si hi havia fonts d’  aigua funcionant en els
parcs de lleure per a gossos, no si hi havia fonts d’aigua. 

Amb aquesta esmena s’aproven per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que 
integren el Ple de l’ajuntament, les actes de les dues darreres sessions, celebrades els
dies 24 de juliol i 21 d’agost de30 de juny de 2023. 

2.- Control dels Òrgans de Govern-Informació de l'alcaldia. 

No hi ha intervencions. 

3.- Dictàmens. 

3.1.- Recursos Humans. Modificació RLLT 2023 setembre. 

Expedient: GENE2023007642 (X2023007815) 

ASSUMPTE: MODIFICACIÓ DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DE 

L’EXERCICI PRESSUPOSTARI 2023. 

ANTECEDENTS DE FET 

Primer.- Vist que en data 21 de febrer de 2018 el Ple municipal va aprovar definitivament 

la Relació de Llocs de Treball (RLT) de l’Ajuntament de Castell-Platja d’Aro. 

Segon.- Vista la proposta de modificació de la Relació de Llocs de Treball vigent. 

Tercer.- Vista l’acta de la Mesa general de negociació del dia 18 de setembre de 2023, 

en la que s’acorda aprovar per elevar al ple els canvis que corresponen a les propostes 

de modificació presentades per la Corporació. 

FONAMENTS DE DRET 

D’acord amb l’article 31.3 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el 

Reglament del personal al servei de les entitats locals, disposa que la modificació de la 

relació de llocs de treball, en el supòsit a què es refereix l'article 27.1 d'aquest Reglament, 

s'ha de justificar mitjançant la memòria que acrediti les circumstàncies de l'article 27.2 

d'aquest Reglament i, si s'escau, la definició dels llocs de què es tracti. 

Vist l’article 32.2 el qual disposa que la relació de llocs de treball l'ha d'aprovar el ple de la

Corporació o l'òrgan corporatiu superior de l'entitat local. Igualment, el mateix òrgan ha 

d'aprovar les modificacions que es produeixin. 
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Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple l'adopció dels

següents. 

ES PROPOSA AL PLE: 

Primer.- Modificar la vigent Relació de Llocs de Treball, a proposta de la Corporació, 

atenent a criteris organitzatius dels següents llocs de treball: 

 Modificar dotacions

 Agent de la policia local TIPUS 1

Augmentar la seva dotació de 26 a 35. 

 Caporal de la policia local TIPUS 1

Augmentar la seva dotació de 5 a 6. 

 Tècnic/a de planejament i desenvolupament urbà

Augmentar la seva dotació de 1 a 2. 

 Suprimir els següents llocs de treball:

- Agent de la policia local tipus 2 

- Agent de la policia local tipus 3 

- Agent de la policia local tipus 5 

- Agent de la policia local - responsable de parc mòbil 

- Caporal tipus 2 

- Arquitecte/a 

 Creació de nous llocs de treball

INSPECTOR/A - 

CAP DE POLICIA 

LOCAL 

1 S A2 
Adm.

Esp. 

Serveis 

Especials 

Policia

Local 
F 

- 

Permís

de

conduir 

A, B i

BTP 

- Jornada

Partida 

- Caps de

setmana i/o 

festius 

- Dedicació 

- 

Disponibilitat 

26 1633 punts 
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TÈCNIC/A 

MOBILITAT 
1 NS A2 

Adm.

Esp. 
Tècnica Mitja F 

- Grau en l'àmbit de 

l'Enginyeria o 

Enginyeria Tècnica i/o 

titulació equivalent  

- Permís de conduir B  

22 470 punts 

Segon.- Imputar la despesa amb càrrec a les partides corresponents del pressupost 

vigent. 

Tercer.- L’acord de Ple de modificació de la RLLT, s’haurà de publicar de conformitat 

amb la legislació vigent, i comunicar als òrgans competents de les diferents

administracions. 

Quart.- L’acord de Ple s’haurà de comunicar a les àrees/unitats d’adscripció, a l’Àmbit de 

Recursos Humans i a les representacions unitàries del Personal. 

******************** 

El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 

La Sra. Mònica Ríos explica en que consisteix la modificació i els motius d’aquesta. 

Votació: 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 

3.2.- Intervenció. Aprovació de reconeixement extrajudicial de crèdit d'obligació de
l'expedient núm. GENE2023007265 (X2023007430). 

ACORD D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT

D’OBLIGACIONS DE L’EXPEDIENT NÚM. GENE2023007265 (X2023007430). 

Antecedents 

Vist l’acord de convalidació d’omissió de la funció interventora de la Junta de Govern 

Local de dates 28 d’agost i 4 de setembre de 2023, en la qual es resolt continuar amb el 

procediment de reconeixement de les obligacions mitjançant l’aprovació d’un 

reconeixement extrajudicial de crèdit (REC), així com els informes existents a l’esmentat 

expedient, procedeix iniciar la tramitació del reconeixement extrajudicial de crèdit 

d’aquestes obligacions. 

L’aprovació del REC en cap cas esmena els defectes de l’expedient. La seva finalitat és 

únicament la imputació en el pressupost corrent de les obligacions derivades de 

despeses compromeses indegudament, sense perjudici de que s’hagin d’exigir les 

responsabilitats corresponents per haver-se realitzat despeses sense consignació 

pressupostària i/o sense cobertura contractual. 

Fonaments de dret 
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00010RI220

08813 
31/07/2023 

Servei de 

monitoratge de 

menjador escolar 

juliol 2023 

23.140.323.226991 
Eurest 

Catalunya SL 
1.039,50 € 0 € 1.039,50 € 

00010RI220

08814 
31/07/2023 

Servei de 

monitoratge de 

menjador escolar 

juliol 2023 

23.140.323.226991 
Eurest 

Catalunya SL 
1.245,52 € 0 € 1.245,52 € 

******************** 

L’interventor llegeix la part dispositiva i detalla les obligacions objecte del dictamen. 

El Sr. Lluís Pujol explica que estem davant d’una aprovació recurrent de factures que 
pengen d’un contracte major caducat o que no existeix però que es va solucionant per la 
unitat de contractació. 

Intervencions: 

La Sra. Sònia Sánchez manifesta el seu vot en contra pels motiu que ve repetint a cada 
sessió plenària des de fa temps. 

La resta de grups municipals es manifesta a favor. 

Votació: 

A favor : 15 (PSC, JUNTS, BNC, ERC, LVAEC i AUTÒNOMS) 
En contra : 2  (SOM i VOX) 

4.- Mocions. 

4.1.- Moció presentada pel grup municipal La Vall d'Aro en Comú de Rebuig a les 
actituds sexistes i masclistes en l'àmbit esportiu. 

Moció presentada pel Grup Municipal La Vall d'Aro en Comú, de rebuig a les 

actituds sexistes i masclistes en l'àmbit esportiu. 

Text de l’Informe: 

MOCIÓ DE REBUIG A LES ACTITUDS SEXISTES I MASCLISTES EN L’ÀMBIT 

ESPORTIU 

El moviment feminista és avui el principal moviment social que incideix en la realitat 

quotidiana. Amb una participació de masses i una enorme legitimitat entre la població, 

guanyada després de moltes lluites, el feminisme està aconseguint traspassar certes 

barreres que mai s’havien tocat. Els fets masclistes ocorreguts en el futbol espanyol 

aquestes darreres setmanes i la reacció als mateixos demostren el poder del feminisme 

per canviar-ho tot.   
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El passat 20 d’agost, l’esport espanyol, la selecció femenina espanyola de futbol es va

proclamar campiona del món després de guanyar per 1-0 la selecció d'Anglaterra, en una 

fita sense precedents a la història del futbol femení a l’Estat Espanyol. Va constituir, a 

més, un clar pas endavant per la igualtat quant a visibilització d'èxits esportius de dones 

en esports tradicionalment masculinitzats on el paper de la dona era sistemàticament 

invisibilitzat com a conseqüència de l'estructura patriarcal de la societat. 

El valor simbòlic d'aquesta proclamació com a campiona del món de la selecció 

espanyola de futbol, per tant, resulta molt rellevant i transcendeix sens dubte l'àmbit 

esportiu deixant un missatge d'apoderament de les dones i de lluita per la igualtat que, 

des d'un esport de masses com el futbol, cala àmpliament a la societat. 

Tot i això, un èxit històric com la consecució del mundial i la proclamació com a campiona 

del món de la selecció femenina espanyola de futbol, es va veure tacat per uns

lamentables fets protagonitzats pel president de la Reial Federació Espanyola de Futbol, 

Luis Rubiales, A la celebració, Rubiales des de la llotja es va dedicar a “celebrar” la

victòria portant-se repetides vegades les mans als genitals. Posteriorment, ja a la mateixa 

cerimònia de lliurament dels trofeus, i quan li va tocar el torn de saludar la jugadora de la 

selecció Jenni Hermoso, el president de la RFEF la va agafar i li va fer un petó a la boca 

mentre la subjectava sense consentiment de la mateixa Hermoso, tal com ha declarat 

públicament i denunciat la jugadora de la selecció. 

El masclisme no és un fet puntual que ocorre amb un petó puntual. L’expresident de la 

RFEF així ho va demostrar amb les seves accions. En primer lloc, va pressionar la

jugadora de la selecció per a sortir en un vídeo amb ell i treure importància a l’assumpte. 

Després, va fer el famós discurs en què atacava el feminisme i anunciava que no dimitia. 

Davant d’aquest fet, la jugadora va recórrer a la protecció del seu sindicat enfront de tots 

els atacs que patia, i que culpabilitzaven la víctima una vegada més.    

Per la seva banda, les futbolistes de la selecció van signar conjuntament un comunicat de 

suport a Jenni Hermoso. Les 23 futbolistes que han disputat el mundial van anunciar, , 

que renunciaven a ser convocades per la selecció mentre Rubiales fos al capdavant de la 

Reial Federació Espanyola de Futbol. 

Les accions de l’expresident Rubiales, del seleccionador femení Jorge Vilda (ja destituït) 

del seleccionador masculí Luis de la Fuente (àmpliament qüestionat), i de tots aquells que 

van aplaudir el discurs del No dimito han demostrat a la societat que queda molta feina de 

conscienciació i lluita feminista a l’esport. Això demostra el masclisme imperant en 

l’esport, perquè, per exemple, encara no n’hi ha igualtat salarial entre els jugadors i 

jugadores de la selecció espanyola de futbol. L’estratosfèrica diferència de salari ja fou 

denunciada fa temps per les jugadores de la selecció de futbol, avui en vaga.  

Davant d'això, després de les declaracions de Luis Rubiales en què lluny de dimitir s’ha

reafirmat en els fets, l'Ajuntament de Castell D’aro,Platja D’aro I S’Agaró  considera 

reprovar públicament l'actitud del president de la Reial Federació Espanyola de Futbol, 

Luis Rubiales, en els moments posteriors a la final del campionat del món femení de 

futbol i, sobretot, l'atac masclista que va perpetrar contra la llibertat de la capitana de la

selecció femenina de futbol, Jenni Hermoso. Com a institució, així mateix, lamentem les

seves posteriors declaracions i el suport públic de figures com l’exseleccionador Jorge 
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Vilda i el seleccionador Luis de la Fuente, així com de la pròpia Reial Federació

Espanyola de Futbol en el seu conjunt. 

La pressió social i els moviments feministes han aconseguit que Luis Rubiales dimitís

definitivament de la Federació Espanyola de Futbol. 

El grup municipal de La Vall D’aro EN COMÚ proposa  al ple, els següents

ACORDS 

Primer. – Felicitar les jugadores de l’equip de la Selecció espanyola de Fútbol per 

esdevenir campiones del món en el Mundial de Futbol d’Austràlia i Nova Zelanda.   

Segon.- Reprovar i condemnar les actituds i declaracions masclistes i vexatòries de 

l’expresident de la RFEF, Luis Manuel Rubiales Béjar i exigir que es depurin totes les 

responsabilitats dins de la RFEF més enllà de la inhabilitació del president.   

Tercer.- Reiterar el compromís de l’Ajuntament de Castell d’Aro ,Platja d’Aro i S’Agaró  en 

el suport a l’esport femení i comprometre’ns en la lluita per la igualtat en el món de 

l’esport.   

Quart.- Treballar i ampliar, si s’escau, les mesures necessàries per eliminar la presència 

de masclisme, sexisme, racisme o homofòbia en l’esport de la nostra ciutat de forma 

coordinada amb totes les entitats esportives de la ciutat.  

Cinquè.- Promoure l’esport femení i fomentar l’esport no segregat. 

Sisè.- Donar suport a les propostes dels sindicats respecte el salari mínim que cal aplicar 

perquè les futbolistes del nostre país tinguin uns sous dignes a l'alçada del seu talent. 

Setè.- Comunicar els presents acords al Ministerio de Cultura y Deporte de España, el 

Consejo Superior de Deportes, la Reial Federació Espanyola de Futbol, la Secretaria 

General de l'Esport i de l'Activitat Física del Departament de Presidència de la Generalitat 

de Catalunya, el sindicat Futpro, CCOO i UGT, els grups polítics del Parlament Europeu, 

Congrés i Senat i Parlament de Catalunya i les entitats municipalistes de Catalunya.     

******************** 

El Sr. Pedro Torres defensa la moció presentada pel grup municipal La Vall d’Aro en 
Comú i llegeix la part dispositiva d’aquesta. 

Intervencions: 

El Sr. Joan Giraut diu que entén oportuna aquesta moció pel caire mediàtic del que ha 
passat amb la selecció femenina de futbol.  Diu que vol marcar l’accent en el punt 5è. de 
l’acord, ja que aquest ajuntament, durant anys, ja ha complert força amb el que diu el 
punt de promoure i fomentar l’esport femení i dona exemples d’esports. 

La Sra. Sònia Sánchez felicita a l’equip femení de futbol pel seu èxit en la copa del món i 
creu que al nostre municipi no hi veu cap problema de discriminació i s’abstindrà perquè 
entén que la moció no afecta al municipi. 
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La Sra. Montserrat Rovira diu que hi ha encara feina a fer i no només en el món de 
futbol. Es refereix al petó no consentit a la jugadora de la selecció pel president de la 
RFEF, diu que cal trencar amb aquestes violències i també amb la bretxa salarial,  ja que 
les jugadores femenines guanyen en un any el que guanya un jugador masculí en un 
mes. Diu que cal augmentar el nombre de dones en els òrgans de la RFEF. 

El Sr. Aitor Tendero diu que està d’acord amb la moció. 

La Sra. Sandra Moya diu que estan d’acord amb que l’actitud del president de la RFEF
ha estat soez i vulgar però creu exagerat considerar-la delictiva. Quant als salaris de les
jugadores diu que no es poden comparar amb els dels jugadors ja que el futbol masculí 
genera molts més ingressos i els sous van en funció d’aquests ingressos. 

La Sra. Immaculada Gelabert diu que és trist haver de tractar aquesta moció. Diu que 
els punts 3r. i 5è, que reiteren el compromís de l’ajuntament amb l’esport femení i la lluita
per la igualtat en el món de l’esport i la promoció de l’esport femení es poden treballar des 
de casa nostra. 

La Sra. Mònica Ríos rebutja l’actitud del president de la RFEF i fa referència al preàmbul 
de la Llei d’igualtat efectiva entre homes i dones del que en llegeix un extracte. Parla de 
la desigualtat salarial entre homes i dones; així com la diferència en l’accés a la direcció 
de les empreses i diu que el PSC continuarà treballant per la igualtat entre els gèneres. 
Donen suport a la moció. 

Votació: 

A favor: 15 (PSC, JUNTS, BNC, ERC, LVAEC i AUTÒNOMS) 
En contra: 1  ( VOX) 
Abstenció: 1 (SOM) 

5.- Assumptes Urgents. 

No n’hi ha cap 

6.- Precs i preguntes. 

El Sr. Joan Giraut formula els següents precs i preguntes:   
- proposa que el túnel de llum de Nadal que cada any es posa i treu, es deixi fixe entre les 
escales del Pavelló i la Plaça del Milenari, per estalviar el cost que suposa el muntatge i 
desmuntatge de cada any. 
-  Sobre el proper concurs pel manteniment de l’enllumenat públic i les inversions que s’hi 
han de fer, proposa que en lloc de convocar un sol concurs es faci en dos, un pel 
manteniment i l’altra per la inversió. Entén que caldria aprovar un estudi i que es comenci 
per la substitució de llums per leds ja que això suposarà un gran estalvi. 

La Sra. Sònia Sánchez formula els següents precs i preguntes:   
- Demana posar papereres a la zona de pas que va a l’escola de Castell d’Aro i també fer 
aquest pas més ample perquè no passa un cotxet ni dues persones, una al costat de 
l’altra. 
- Demana posar un mirall a la sortida de l’aparcament del número 18 de carrer Ciutat de 
Palol. També que es reparin els fanals que no cremen, només en funcionen tres, diu. 
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- Pregunta quantes sortides ha fet la barca de la policia. 
- Diu que hi ha vehicles abandonats a la via pública que no es retiren, o es tarda molt. 
Comenta un que porta molts temps a Castell d’Aro. 
- Demana que es faci complir el contracte a l’empresa de recollida de basures, ja que al 
seu parer no ho fa. Llegeix una clàusula del plec referent a la neteja dels contenidors amb 
aigua calenta, diu que no ho fa. Diu que fa un any ja ho va denunciar. 

El Sr. Pedro Torres formula els següents precs i preguntes:   
- On es situarà definitivament la parada de bus a Castell d’Aro. 
- Demana que es faci un estudi de les places d’aparcament per a minusvàlids i el seu 
accés. 
- Demana que s’actualitzin els contractes de GBI i Aqualia afegint més requisits per tal de 
millorar els serveis. 
- Es queixa de la bugaderia existent al c/ Ginebra que té una llicència comercial de 1985 i 
ara està fent de bugaderia industrial. De les molèsties que ocasiona. Demana que es faci 
un informe i que s’actuï en conseqüència. 
- Pregunta per la proposta de modificació del POUM que ha fet la propietat de l’Hotel la 
Cala del Pí. 
- Demana que s’actuï en el parc infantil davant del cementiri de Platja d’Aro perquè està 
en mal estat. 
- Demana que es retirin les runes d’obra que estan dipositades en un terreny situat 
darrera del Milenium. 
- Trasllada queixes de veïns per soroll de l’hotel Monterey. 
- Trasllada queixes de veïns del carrer Pere Quart per l’existència d’un cable elèctric 
perillós que hauria de retirar-se. 
- Si s’han traslladat les recomanacions que ha tramès la Generalitat sobre les 
pigmentacions dels tatuatges als establiments que en fan. 

La Sra. Montserrat Rovira formula els següents precs i preguntes:   
- Demana que es retiri un cotxe abandonat que fa mesos que està situat davant del 
casino de Castell d’Aro. 
- Sobre el cotxe estimbat i precintat a la sortida de la variant que va a s’Agaró demana 
que es retiri. 
- Pregunta si en avisos de pluges fortes com les recents, es donen instruccions per 
netejar els embornals i que alguns es deixin aixecats com es feia en el mandat anterior. 

El Sr. Aitor Tendero formula els següents precs i preguntes:   
- Tot i que considera que les obres que s’han fet redueixen l’impacte de les inundacions, 
quan plou, diu que encara hi ha alguna afectació i pregunta si s’ha previst alguna 
actuació. També cal netejar  aquestes zones i proposa que es facin més embornals i més 
grans i es resolguin algunes basses que es formen amb les pluges fortes al c/ Doctor 
Fleming. 
- Pregunta quan tindrem un pla de mobilitat atès els problemes que es generen en 
algunes zones, per exemple a la zona del mercat o del Dr. Trueta. Proposa que un agent 
reguli el trànsit en aquestes zones. 
- Pregunta si es repararan els forats existents a la calçada del carrer Vallbanera ja que els 
cotxes per evitar-los pugen a sobre la vorera. 

La Sra. Sandra Moya formula els següents precs i preguntes:   
- Diu -fent-se una pregunta retòrica-, que les restriccions d’aigua d’aquest estiu, de rec 
dels carrers, zones verdes, arbres, etc, el que s’ha aconseguit és que els carrers estan 
bruts, les zones verdes seques i alguns arbres morts. Explica que el govern ha destruït en 
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poc temps més de 100 preses (més que totes les d’Europa juntes) i pregunta si s’ha 
pensat mesures municipals per afrontar les freqüents sequeres que s’esperen. 
- Diu que avui s’ha fet un acte sobre el Turisme a Massarach i que no hi havia cap 
representant de l’ajuntament. Demana que l’any que ve hi sigui. 
- Felicita per la col·locació de les banderes que va demanar a la sala d’actes i que tots en 
puguin gaudir. 

El Sr. Daniel Riera contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Quant a les inundacions i les obres noves diu que el bombeig de l’aigua va funcionar 
correctament durant les pluges. Informa que una bomba va fallar però es va reparar
ràpidament. Quant a la neteja d’embornals i deixar-ne d’aixecats diu que s’està fent el 
mateix que s’ha fet sempre. Hi pot haver alguna falla si salta la llum de les bombes que 
porten l’aigua del Ridaura  a la depuradora. Explica que Aqualia està preparant un pla 
director de l’aigua. També explica que hi ha molts carrers que no tenen canalització
d’aigües plujanes i quan plou molt hi ha afectacions. 
- Quant a posar més embornals més grans diu que si el tub és petit no es guanyarà res. 
- Reconeix que algun arbre s’ha secta a la zona de l’skate, però quan es va detectar es 
van regar. 
- Explica que s’està negociant aprofitar l’aigua de l’EDAR (depuradora) per rec. 
- Quant al manteniment dels parcs infantils, diu que a finals d’any hi haurà una nova 
empresa encarregada. 
- Quant al cable elèctric del c/ Pere Quart, diu que ja s’ha detectat. 
- Sobre la neteja dels contenidors per part de l’empresa adjudicatària, diu que l’empresa 
que en fa el control informa que si que fan la neteja d’acord amb el plec de clàusules del 
contracte. 

El Sr. Joan Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 
la seva regidoria: 
- Sobre ampliar el pas de vianants del carrer Amadeu Vives, diu que és complicat perquè 
s’ha de garantir el trànsit de vehicles en doble sentit i hi ha poc espai per tot. Però recull 
la proposta per estudiar-la, diu. 
- Quant a col·locar un mirall al carrer Palol, diu que està en curs. 
- Quant a la ubicació final de la parada de bus a Castell d’Aro, diu que abans de decidir-
ho s’ha d’acabar les obres de la plaça, llavors es veurà també si  cal una marquesina. 
- Sobre fer en estudi de l’accés a les places d’aparcament per a minusvàlids, diu que 
recull la proposta i que es preveu una revisió de totes les places. 
- Quant a la mobilitat de la zona del Dr. Trueta, diu que està en fase d’estudi. Diu que el
pla de mobilitat està a la Generalitat perquè l’informi. 

La Sra. Pilar Rojas contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
- Sobre la bugaderia del carrer Ginesta, diu que s’hi està treballant amb l’empresa. Es va
contestar la queixa d’un veí el dia 29 de maig. Es traslladarà als interessats el resultat 
dels treballs. 
- Quant  a les queixes per la música de l’hotel Monterrey, explica reunió amb la directora i 
es va resoldre cessant la música. 
- Sobre les recomanacions relatives a la pigmentació dels tatuatges, diu que es traslladen 
als establiments. Diu que l’ajuntament no té cap inspector de salut pública. 

El Sr. Josep Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 
la seva regidoria: 
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- En relació a la zona de Ridaura, diu que està pendent de recepció per l’ajuntament i que 
les obres d’urbanització són a càrrec dels propietaris. No obstant l’ajuntament hi farà 
alguna actuació. Sobre els forats a la via pública,  diu que l’ajuntament hi posarà sauló i 
ho compactarà perquè no s’hi pot actuar més ja que l’obra no està recepcionada. 
- Quant a la col·locació de papereres al c/ Amadeu Vives, diu que ho estudiarà. 

La Sra. Immaculada Gelabert es disculpa per no haver pogut assistir  a l’acte de 
Massarach, al qual ja es va excusar, però diu que ja hi havia representació del conseller 
comarcal i alguns regidors de l’ajuntament. Diu que no té dedicació exclusiva i per això no
pot assistir a tots els actes que la convoquen. 

L’alcalde contesta algunes preguntes formulades i complementa algunes explicacions 
que han donat els regidors: 
- Quant a la proposta del túnel de llum de Nadal, diu que hi ha coses a favor i altres en 
contra, cal veure la idoneïtat diu i estudiar-ho. 
- Sobre el soterrament de linies elèctriques i el canvi de leds, diu que parlem d’una 
inversió de entre 7 i 8 milions d’euros i que si separem les dues parts d’aquesta inversió, 
pensa que el finançament seria més reduït. 
- Quant a l’ampliació del pas del carrer Amadeu Vives, diu que tindrem voreres com cal 
quan els particulars ho urbanitzin. Diu que ell hi ha passat amb el seu fill de la mà, un al 
costat de l’altre, i que un cotxet també hi passa. 
- Sobre el llum del c/ Ciutat de Palol, diu que pren nota de que no funciona. 
- Quant a la barca de la policia, diu que funciona cada dia però no pot sobrepassar les 
balises que delimiten la zona de bany. 
- En relació als vehicles abandonats explica que hi ha un procediment que és llarg i el 
vehicle que hi ha a la variant precintat és competència dels Mossos no de l’ajuntament. 
- Quant a la ubicació de la parada de bus a Castell d’Aro, diu que abans de decidir-ho
s’ha d’acabar les obres de la plaça, llavors es veurà també si cal una marquesina. 
- Sobre la proposta particular de modificació del POUM a la cala del Pi, explica que el 
motiu és agrupar la propietat que ara queda dividida per un camí públic. 
- Sobre el parc de la urbanització Dalmau diu que és de 2017 i va ser consensuat amb els 
veïns. Recorda que hi ha uns parcs més antics que aquests que potser s’han de revisar. 
- Aclareix que les runes d’obres municipals dipositades ho estan a la zona dels Estanys, 
no darrera el Milenium i que es retiraran quan les obres s’acabin. 
- Diu que el clima està canviant i que el darrer episodi de fortes pluges passarà més 
sovint. Ho traslladarà.
- Sobre les restriccions d’aigua per la sequera, diu que han buscat espais de millora, així 
la nova plica de gestió de l’aigua preveu una inversió de 7 milions per construir un nou 
dipòsit i la xarxa de distribució i també instal·lar petites dessaladores en els pous 
existents, i, finalment, augmentar el nivell freàtic amb aigua de l’EDAR. 

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. alcalde aixeca la sessió quan són  les nou 
del vespre, i perquè quedi constància dels assumptes tractats i dels acords adoptats, 
estenc aquesta acta que signa el Sr. alcalde i que certifico amb la meva signatura.

Vist i plau El secretari 
L’alcalde 




